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Gericht aan GS  
 

Geacht college,  

Onderwerp  Fietspad door weidevogelland  

Inleidende 
toelichting 
 

De provincie heeft zich diverse keren uitgesproken over ‘geen verdere 
aantasting van weidevogelland’.  Ook is de provincie verplicht in het 
kader van de Wet Natuurbescherming en de Verordening Romte om 
weidevogelland te beschermen.  Als er toch verstoring plaatsvindt 
(door bijvoorbeeld bebouwing of de aanleg van een weg/fietspad) 
moet de provincie onderzoeken of die activiteit door kan gaan of niet. 
Voorbeelden daarvan in het verleden zijn het villapark bij Balk en de 
aanleg van een fietspad langs de Súd Ie, beiden nabij of dwars door 
weidevogelland. In beide gevallen heeft de provincie de aanleg 
goedgekeurd.  
Ook in de komende tijd zal er beslist worden over dergelijke zaken. 
Een voorbeeld daarvan is het recreatieve fietspad door de 
Ballingbuersterpolder bij Goingarijp. De vogelwerkgroep Goingarijp 
heeft aandacht gevraagd voor deze kwestie. De beslissing ligt eerst bij 
de gemeente, maar in het vervolg daarop moet de provincie dus de 
afweging maken of verstoring van het weidevogelland is toegestaan. 
En ongetwijfeld zullen er nog meer activiteiten in of bij weidevogelland 
zijn, waarover de provincie in de komende tijd een beslissing moet 
nemen of die activiteiten mogelijk zijn of niet. We hebben daarom de 
volgende vragen.  
 

Vragen 
 
 

1. Kunt u ons toelichten hoe u de belangen van de weidevogels 
afweegt tegenover bijvoorbeeld de aanleg van een recreatief 
fietspad door weidevogelland?  

2. Hoe is het mogelijk dat er – als er sprake is van een niet 
noodzakelijk recreatief fietspad dwars door weidevogelland – 
toch een ontheffing/verklaring van geen bezwaar kan worden  
afgegeven door de provincie?  

3. Hoe verhoudt het toestaan van verstoring van weidevogelland 
door bijvoorbeeld een recreatief fietspad zich met het 
tegelijkertijd uittrekken van miljoenen euro’s voor het creëren 
van meer weidevogelland (zoals 435 miljoen euro in het 
FPLG)?  

4. Op welke manier wordt er – als dit soort zaken toch 
toegestaan worden -  uitvoering gegeven aan de uitspraak van 
de Staten om ‘geen verdere aantasting van weidevogelland’ te 
willen?  
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